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KARADERE’DE
YÖREYE ÖZGÜ ÜZÜM, MADEN OCAĞI TEHDIDI ALTINDA 

Gündoğmuş’un Karadere, Senir ve Koza-
ğacı mahallelerin etkileyecek taş ve mer-

mer ocağı kurma girişimleri, yöre halkı 
tarafından protesto edildi. CHP İl Başkanı 

Nail Kamacı ile CHP’li milletvekilleri de 
eyleme destek verdi. Kamacı, “Bir kişinin 

kazanmasından daha çok milyonların 
kazanmasından yanayız” dedi

ÇEVRE 
İSYANI
ÇEVRE 
İSYANI

                    RANT UĞRUNA KATLİAM

Gündoğmuş Kozağacı Mahallesi’nde açıl-
ması planlanan II-B Grubu mermer ocağı 
projesi için geçtiğimiz günlerde “Çevresel 
Etki Değerlendirmesi (ÇED) Gerekli Değil-

dir” kararı verilmişti. Karadere, Senir ve Kozağacı 
mahallelerine zarar verecek maden ocağına karşı 
çıkan yöre sakinleri, ocağa karşı protesto eylemi 
yaptı. Eylemde,“Yaşam alanlarımız rant uğruna 
yok edilemez” sloganı atıldı.

                    KAMACI: HALKIN YANINDAYIZ

CHP İl Başkanı Nail Kamacı ile Antalya 
milletvekilleri Mustafa Erdem, Aliye Coşar 
ve Aykut Kaya da eyleme destek verdi. 
İl Başkanı Kamacı, "Bizim anlayışımız 

hem doğanın korunması hem de gelişebilirliğin 
olmasıdır. Bir kişinin kazanmasından daha çok 
milyonların kazanmasından yanayız. Bundan son-
ra da vatandaşlarımızın yanında olmaya devam 
edeceğiz" diye konuştu. n 5’TE 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n TURİZMDE yüksek sezonun başlaması ile 
birlikte trafik yoğunluğu da arttı. Kent mer-
kezindeki yoğun trafiğin neredeyse Kadriye 

Kavşağı'na kadar uzadığı 
göründü. Kaosa dönen 

sorun, hem kent sakin-
lerini hem de turist-
leri etkiliyor. Çözüm 
için raylı sistemin 
yaygınlaştırılması 

isteniyor.. n 4’TE 

SIKIŞIK TRAFIK, KENT MERKEZINDEN KADRIYE KAVŞAĞINA KADAR UZANDI

ULAŞIM KAOSU
                    

Ulaşım sorunu konusunda sorumluğu hükümete attı

GÜNAHIMI 
ALIYORLAR 
                    

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantı-
sı’nda AK Parti grubu, trafik ve ulaşım 
sıkıntıları konusundaki eleştirilerde 
bulundu. Başkan Muhittin Böcek ise 
“Bir günah keçisi arıyorlar. Daha önce 
yapılamayan kavşaklar üzerinden çok 
günahımı aldılar.” dedi. n 4’TE 

n ALTIN arayıcısından maden şirketi 
patronuna 115 AKP’li vekilin imzasını 
taşıyan kanun teklifi TBMM’ye sunuldu. 
Düzenleme; madencilik ve enerji alanında 
şirketlerin işini kolaylaştırmayı ve orma-
nı, suyu, toprağı savunan halkın önüne 
yeni engeller koymayı amaçlıyor. n 6’DA

YAĞMA YASASI
MADEN OCAĞI AÇMAK KOLAYLAŞTIRILDI

n KOCABABA, “Kıyılardan yararlan-
mak bütün yurttaşlara verilmiş anayasal 
bir haktır.  Bu alanlar 
hiçbir şekilde özel 
kişi ya da işletmeler 
tarafından kullanıla-
maz. Vatandaşlar ana-
yasal hakkını bilmeli 
ve işgalci işletmeleri 
şikayet etmeli" dedi.. 
n 2'DE

KIYILAR HALKINDIR
HARİTA ve Kadastro 
Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Baş-
kanı Serter Koca-

baba, halkın kıyıları 
kullanım hakkının 

engellenemeyeceğini 
belirtti.

                    ÖZEL İŞLETMELER KAPATAMAZ

n DEMRE ilçesinde carettaların üre-
me alanı olarak belirlenen 3 noktadan 
biri olan Sülüklü sahil hattına Beach 
Park yapıldı. Demre Beledi-
ye Başkanı Fahri Duran, 
sahil projesinden övgüy-
le bahsetti. n 2’DE 

Caretta yuvalarına
Beach Park yapıldı

n ARKADAŞLARIYLA birlikte Kon-
ya’nın Çumra ilçesinden Kumluca’ya tati-
le gelen Berat Armağan (18), Adrasan’da 
yüzme öğrenmeye çalışırken gözden kay-
boldu. Talihsiz gencin boğularak öldüğü 
belirlendi. n HABERI 3. SAYFADA

TATİLE 
GELMİŞTİ 

n RUSYA ile ülkeleri arasındaki 
savaş nedeniyle Antalya’da yaşayan 
ve memleket hasreti çeken Ukrayna-
lılar, “Rusya yüzünden 5 milyondan 
fazla Ukraynalı mülteci var” yazılı 
afişler astılar. n HABERI 2’DE 

Savaş sonrası 
mülteci olduk

n ANTSANAT Şair Buluşmaları, Prof. 
Dr. Erdal İnönü Kent Parkı’nda yapıldı. 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
ilçede estetik düşünceyi, inceliği ve çok 
sesliliği yaşatma çabasında olduklarını 
söyledi. n HABERI 8’DE 

Sanat buluşması

YÖRSİAD’DAN YAZA 
MERHABA PARTİSİ 8

İSTANBUL TRAFİĞİNİ ARATMIYOR

KAVŞAKLARI YAPMADILAR

DOĞAYA 
DARBE

n Sedir ve ardıç ağaçları ile kaplı olan 
ormanlık arazide hayata geçirilecek olan ma-
den ocağına karşı eylem yapanlar arasında 
yer alan Mevlüt Güven, “Karadere üzümü gibi 
yöreye özgü ürünler yok olacak. İçtiğimiz su, 
soluduğumuz hava kirlenecek” dedi.
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HABER
   

“Savaş, kimin haklı 
olduğuna değil, kimin 
güçsüz olduğuna karar 
verir.”

“İsrail, İran’a saldırdı.” 
Bir sabah böyle 
uyandık. Zaten yıllardır 
savaş korkusuyla yatıp 
kalkıyorduk. 2025 
yılında hâlâ savaş 
korkusu yaşamak, bence 
insanlığın utancıdır. 
Savaşlar ortaçağda 
kalmalı. İnsanlık, geçmiş 
savaşlardan ders almalı, 
der dururuz. Dünya 
devletleri ne yapıyor 
böyle? Çocukların 
ölümüne, kadınların 
gözyaşına seyirci kalıyor. 
Ne oluyor insanlığa? 
Filistin’de, Ukrayna’da, 
, Suriye’de, Yemen’de 
vb ülkelerde canlar hızla 
toprağa karışıyor. Dünya 
devletleri neden duyarsız? 
İstense bu savaşlar 
durdurulamaz mı? Elbette 
durdurulur. 

İsrail ile İran, haberlerde 
öldürme yarışını 
anlatıyorlar. Kim fazla füze 
fırlatmış, kim daha çok 
insan öldürmüş? Bu tür 
haberlerle övünen ülkelere 
ne demeli? Silahlanırken 
hepsi koşar adım gidiyor 
da bilimsel çalışmalara 
dünyada ayrılan para 
silahlanmanın acaba kaçta 
kaçıdır? Yaşamı savunan 
azalırken, ölümü kutsayan, 
öldüreni kahramanlaştıran 
çoğalıyor mu? Oysa ter, 
kanı durdurur. Ülkeler, 
üretime yönelseler, hem 
daha çok kazanırlar, hem 
dünya halkları doyar, hem 
de canlar yanmaz, dünya, 
yaşanılası bir yer olurdu.

Her zaman savaşı 
zenginler çıkarır, fakirler 
ölür. Bu kural neden 

değişmez? Acaba 
tersine dönse savaşlar 
durur muydu? Yine her 
zaman savaşlar, para 
kazanmak için çıkarılır 
derler. İnsanlık, paraya 
ne zaman doyacak? 
Güce tapma ne zaman 
gündemden düşecek? 
Yani insanlık ne zaman 
uyanacak?

İran’a saldırıda önce 
liderler vuruldu. Elbette 
rastlantı değildi. İran 
halkının bir kısmı 
neredeyse bayram 
sevinciyle bu ölümleri 
karşıladı. Bunu oturup 
düşünmeli mi? İran 
halkı, özellikle kadınlar 
inanılmaz baskı altında. 
Bütün dünya biliyor 
ki yok yere öldürülen 
gencecik kadınlar oldu. 
Neymiş başı açıkmış, yarı 
açıkmış vb. Kadını insan 
yerine koymayan küflü 
düşünceli adamlar, üretime 
değil de kadın bedenine 
göz dikmişler. O kadar 
bıkmış ki İran halkı, ölen 
liderlere üzülmek yerine 
sevinç gösterileri yapıyor. 
Boşuna demiyoruz, karar 
organlarının yarısı kadın 
olmalı diye. Kadın savaş 
istemez. Hem İsrail’de 
hem de İran’da savaş 
kararını kadınlar almadı. 
Kadınlara sorulmadı ama 
onların çocukları ölüyor, 
onların canı yanıyor. Artık 
birisi barışı başlatsın, 
savaşı başlattığı gibi. Bu 
savaşların kazananı yok. 

“Savaş, ölünce değil, 
düşmana benzeyince 
kaybedilir,” diye bir söz 
var. Savaşanlar gün 
geçtikçe birbirine benziyor. 
Aslında hepsi baştan 
kaybediyor. Artık insanlık, 
savaş aşıklarından, 
paragöz sermayeden, 
emek sömürgenlerinden 
bıktı. Bu savaşları kim 
tavsiye ediyorsa, onları ön 
cepheye sürmeli. Öldürme 
yarışını durdurmalı. Hiçbir 
yangın, dar çevrede 
kalmaz, hızla yayılır. 
Gözyaşı ne kadar çok olsa 
da yangını söndüremez. 
Duyarsız kalınmamalı. 

KAMILE YILMAZ

KOMŞUDA 
YENİ BİR 
SAVAŞ 

BAŞLAMIŞ

HKMO Antalya Şube 
Başkanı Serter Koca-
baba, kıyıların tarih 
boyunca insanların 

ortak kullanımına açık alanlar 
olduğuna dikkati çekti. Zama-
nında kıyılar ticaret alanı olarak 
kullanılırken günümüzde yoğun 
olarak turizm amaçlı değerlen-
dirildiğini aktaran Kocababa, 
“Ancak bu yoğunluk kimi zaman 
anayasa ve yasalara aykırı 
uygulamalara neden olabiliyor” 
dedi. Türkiye Cumhuriyeti Ana-
yasası’nın 43’üncü maddesini 
hatırlatan Kocababa, “Kıyılar, 
devletin hüküm ve tasarrufu 
altındadır. Kıyılardan yararlanma 
öncelikle halkın geçişine kapa-
tılamaz. Herkesin eşit ve serbest 
olarak kullanabileceği bir haktır. 
Bu alanlar hiçbir şekilde özel kişi 
ya da işletmeler tarafından halkın 
kullanımına kapatılamaz. Ancak 

Antalya’da bazı kıyı alanlarında 
vatandaşların geçişinin engellen-
diğine dair şikayetler alıyoruz” 

diye konuştu.

İHLAL BELGELENMELİ, İLGİLİ 
KURUMLARA İLETİLMELİ
Vatandaşların bu tür durumlarla 
karşılaştığında izlemesi gereken 
yolları anlatan Kocababa, “İlk 
etapta ilçe belediyelerine başvu-
rulmalı. Yeterli sonuç alınamazsa 
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdürlüğü ya da kay-
makamlıklara müracaat edilmeli. 
Ancak en önemli adım, ihlalin 
fotoğrafla belgelenmesi ve ilgili 
kuruma iletilmesidir” dedi.Bir 
vatandaşın sahile gittiğinde ‘Bu-
rada yüzemezsiniz’ ya da ‘Eşya-
larınızı toplayın’ gibi uyarılarla 
karşılaşması halinde ne yapması 
gerektiğini açıklayan Kocababa, 
“Vatandaş, kıyıların anayasa ve 
kıyı kanunu kapsamında kamuya 

ait olduğunu işletmeye belirtmeli. 
Şezlongları kullanmak zorunda 

değildir ama kıyının her alanında 
bulunma hakkı vardır. İşletme 
ısrar ederse, durumu belgeleyerek 
yasal şikayet yollarını izlemeli-
dir” diye konuştu.

KIYI ÇALIŞTAYI YOLDA
Kocababa, kıyı işgalleriyle ilgili 
daha kapsamlı bir değerlendir-
me yapacaklarını da duyurdu. 
Haziran sonu veya temmuz 
başında bir çalıştay düzenlemeyi 
planladıklarını belirten Kocababa, 
“Çalıştayımızda Kıyı Kanunu’yla 
ilgili yasal boşluklar, uygulama 
zafiyetleri ve idarelerin yetki ve 
sorumlulukları masaya yatırı-
lacak. Yalnızca odamız değil; 
akademisyenler, hukukçular, şehir 
plancıları ve devlet kurumların-
dan temsilciler de bu çalışmada 
yer alacak. Çalıştayın çıktıları 
kamuoyuyla ve ilgili makamlarla 
paylaşılacak” dedi. n DHA 

KIYILAR 
HERKESİNDİR

HALKA 
KAPATILAMAZ

YAZ GELDI, IŞLETMELERIN SAHIL IŞGALLERI BAŞLADI

HARİTA ve Kadastro Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı Serter Kocababa, halkın kıyıları 
kullanım hakkının engellenemeyeceğini dikkat çekti. Kocababa,"Kıyılar halkındır, işletmeler ge-
çişi engelleyemez. Vatandaş anayasal hakkını bilmeli ve işgalci işletmeleri şikayet etmeli" dedi.

Antalya Doğayı Koruma ve Milli 
Parklar Müdürlüğü carettaların 
üreme alanı olarak gösterdiği 
noktalar arasında yer alan Demre 
Sülüklü sahiline Beach Park 
inşa edildi. Sosyal tesis yerli 
ve yabancı turistlerin akınına 
uğradı. Demre Belediye Başkanı 
Fahri Duran “Demre Belediyesi 
olarak, sizlere en güzel hizmet-

leri sunmak için çalışmalarımıza 
devam ediyoruz. Sülüklü Sahi-
limize “Sülüklü Beach” isimli 
yeni işletmeyi kazandırmanın 
mutluluğunu yaşıyorum. Doğal 
dokusunu koruyarak hazırladı-
ğımız bu alan, Demre’nin eşsiz 
gün batımı manzaralarına karşı, 
sizlerin huzurla vakit geçirebile-
ceği özel bir mekân oldu. Tüm 

hemşehrilerimizi, bu güzellikleri 
birlikte keşfetmeye davet ediyo-
rum” dedi.

ÇEVRECİLERİ KIZDIRACAK 
HABER!
Doğayı Koruma ve Milli Parklar 
Müdürlüğü’nden yapılan açık-
lamada, ise deniz kaplumbağa-
larını korumak için yumurtlama 
kumsallarında özellikle uyulması 
gereken bazı kurallar bulunuyor.. 
Bu kurallar şu şekilde sıralanı-
yor:“Yetişkin deniz kaplum-
bağaları rahatsız edilme-
meli ve yavrular hiçbir 
şekilde ele alınmamalı.
Denizde gördüğümüz 
deniz kaplumbağaları 
beslenmemeli, yiyecek 
verilmemeli.Yuvaları 
korumak için konulmuş 
kafesler oynatılmamalı.
Yumurtlama kumsallarında 
gece kumsalda ateş yakıl-
mamalı, gürültü yapılmamalı, 

yuvalara şemsiye dikilmemeli, 
şezlonglar sahilde bırakılmamalı.
Yumurtlamak için sahile çıkan 
yetişkin kaplumbağaların fotoğ-
rafını çekmek amacıyla rahatsız 
edilmemeli.Yumurtlama kumsal-
larında görev yapan personelin 
uyarıları dikkate alınmalıdır.” 
n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

FAHRİ DURAN 
PROJEYİ ÖVDÜ

CARETTALARIN ÜREME ALANINA BEACH PARK YAPILDI

Demre ilçesinde carettaların üreme alanı olarak belirlenen 3 noktadan biri olan Sülüklü sa-
hil hattına Beach Park yapıldı. Demre Belediyesi yapılan düzenlemeleri resmi internet say-
fasından duyurdu. Demre Belediye Başkanı Fahri Duran, sahil projesinden övgüyle bahsetti. 

Rusya’nın Ukrayna’ya yönelik 
saldırılmasının ardından çok sayıda 
Ukraynalı Antalya’ya göç etti. 

Savaşın başladığı günden bu yana 
Antalya’da yaşayan ve memleket 
hasreti çeken Ukraynalılar tara-

fından hazırlanan sitem dolu el 
bildirileri duvarlara asıldı. Antal-
ya’nın birçok noktasında duvar-
lara asılan bildiride Ukraynalılar; 
“Ben mülteciyim ve Ukrayna’dan 
ayrıldım çünkü yaşamak istiyorum. 
Rusya yüzünden 5 milyondan fazla 
Ukraynalı mülteci var” ifadelerini 
kullandı. Antalya’da ikamet izni 
olan 15 bin 272 Ukraynalı yaşıyor. 
Ukrayna vatandaşlarının inşaat, 
tekstil ve gıda sanayi, bilgi tek-
nolojisi, turizm, ulaşım ve hizmet 

sektörü gibi alanlarda aktif olarak 
ticari faaliyetlerde bulunuyor. 
Türkiye’nin Ukrayna vatandaşları-
nın geçici barınma yeri arayışında 
maksimum düzeyde uygun bir 
ortam sunduğuna dikkat çeken 
Ukrayna Antalya Konsolosu Olek-
sandr Voronin, 2022 yılının Şubat 
ayından Ağustos ayına kadar, 50 
bin ile 70 bin arasında Ukraynalı 
vatandaşın Antalya’ya göç ettiğini 
açıklamıştı. n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

Ukraynalılardan
Rusya’ya tepki

ANTALYA’da mezun üniversi-
te öğrencileri tarafından kurulan 
Antalya Sinema Derneği’nin 
10’ncu yılı, sinema filmi şar-
kılarıyla kutlandı. Muratpaşa 
Belediyesi Kültür Salonu’nda 
gerçekleşen kutlamada Antal-
ya Sinema Derneği Başkanı 
Okan Dilek, derneğin dünü ve 
bugününü anlattı. Gazeteci-ti-
yatro-dizi oyuncusu, seslen-
dirme sanatçısı Okan Dilek, 
“Bayrağı biz devraldık. Antal-
ya’nın sinema şehri olmasına 
katkıda bulunacağız. Şehrimizin 
kültür-sanat yaşamına damga 
vuracak yeni projeleri de hayata 
geçireceğiz, cast ajansları ile 

oyuncu atölyeleriyle de işbirliği 
yapacağız. Sinemaya meraklı 
genç yeteneklerin umutlarının 
çalınmaması için çaba göste-
receğiz” dedi.Salonu dolduran 
sinema ve şarkıseverler keyifli 
bir akşam yaşadı. n DHA 

Sinema şarkılarıyla 
coşkulu kutlama
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Olay, geçtiğimiz 
hafta sonu Ad-
rasan sahilinde 
meydana geldi. 

Konya Çumra ilçesindeki 
lise arkadaşlarıyla birlikte 
Antalya’nya gelen Berat 
Armagan, Adrasan Mahal-
lesi kıyısından denize girdi. 
Yüzme bilmeyen Berat, 
arkadaşlarının gözetiminde 
sığ alanda yüzme öğrenmeye 
çalışırken aniden gözden 
kayboldu. 

SUDAN ÇIKARILDIĞINDA 
ÖLMÜŞTÜ 
Arkadaşlarının panikle 
yardım çağrısında bulunması 
üzerine çevredeki vatandaş-
lar hemen suya girerek genci 
aramaya başladı. Kısa süre 

içinde sudan çıkarılan Berat’a 
ilk müdahale sahilde yapıldı. 
İhbar üzerine olay yerine sağlık 
ve jandarma ekipleri sevk edil-
di.Sağlık ekiplerinin müdahale-
sine rağmen Berat Armağan’ın 
yaşamını yitirdiği belirlendi. 

YASA BOĞULDULAR 
Gencin ölüm haberi arkadaşları 
ve çevredekileri yasa boğarken, 
sahilde büyük üzüntü yaşandı. 
Berat’ın Konya’da bir lisede 
son sınıf öğrencisi olduğu ve 
üniversite sınavı sonrası tatil 
için arkadaşlarıyla ilçeye geldi-
ği öğrenildi. Jandarma ekipleri 
olayla ilgili inceleme başlatır-
ken, Berat’ın cenazesi, otopsi 
yapılmak üzere Antalya Adli 
Tıp Kurumu morguna gönde-
rildi. Olayla ilgili soruşturma 
sürdürülüyor. n DHA

GENCIN ACI 
SONU

Yüzme öğrenmeye çalışan lise öğrencisi hayatını kaybetti

Kumluca Adrasan Mahallesi’nde plajda, arka-
daşlarının yüzme öğretmeye çalıştığı 18 yaşın-
daki Berat Armağan, aniden gözden kayboldu. 

Çevredekiler tarafından  denizden çıkarılan Be-
rat’ın hayatını kaybettiği belirlendi.

OLAY, 
saat 05.30 
sıralarında 
Konya-
altı ilçesi 
Arapsuyu 
Mahallesi 
Akdeniz 
Bulvarı 
üzerinde 
yer alan 
Konyaaltı 
Sahili’nde 
meydana 
geldi. 3 arkadaşıyla sabah erken 
saatlerde halk plajına gelen 
Mahfuz Çiftçi bir süre yüzdü. 
Denizden çıktıktan sonra Çiftçi, 
arkadaşlarına nefes alamadığını 
ve göğsüyle sırtının ağrıdığını 
söyledi. Arkadaşlarının duru-
mu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirmesi üzerine olay yerine 
sağlık ekibi sevk edildi

YÜRÜRKEN BAYILDI
Arkadaşlarının sahildeki mer-
divene kadar yürüttüğü sırada 
Çiftçi bilincini kaybederek 
düştü. Kısa sürede olay yerine 
ulaşan sağlık ekibi, bilinci 
kapalı olan Mahfuz Çiftçi’ye ilk 
müdahalesini yaptıktan sonra 
ambulansa taşıdı. Yaklaşık 10 
dakika müdahale edilen Çiftçi, 
ambulansla götürüldüğü sırada 
hayatını kaybetti. Mahfuz Çift-
çi’nin cansız bedeni, Antalya 
Adli Tıp Kurumu’na kaldırıldı. 
Polis, Mahfuz Çiftçi’nin arka-
daşlarının bilgisine başvurur-
ken, olay yeri inceleme ekibi de 
bölgede çalışma gerçekleştirdi. 
n DHA

Denizde fenalaşan
Çiftçi, kurtarılamadı
ANTALYA’da arkadaşlarıyla gittiği denizde yüzdükten sonra nefes ala-
madığını ve göğsüyle sırtının ağrıdığını belirtip, ardından fenalaşan 
Mahfuz Çiftçi (53), hastaneye götürülmek istenirken hayatını kaybetti. 

Ankara’dan gezmek için Burdur’a gelen 
Hüseyin Ayvalık (40) ile çocukları Berat 
Kaan (12) ve Begüm Su Ayvalık (17) 
Yeşilova ilçesindeki turistik Salda Gölü’ne 
girdi.. Bir süre dalgalı gölde yüzdükten 
sonra baba ve çocukları çırpınmaya başla-
dı. Sudakilerin boğulma tehlikesi geçirdik-
lerini gören kıyıdaki vatandaşlardan Bucak 
İlçe Tarım Müdürlüğü’nde Veteriner olarak 
çalışan Harun Yarıkan göle girerek Begüm 
Su Ayvalık’ı sudan çıkardı. Hüseyin 
Ayvalık ve Berat Kaan Ayvalık ise gözden 
kayboldu.İhbar üzerine olay yerine sağlık, 
polis, jandarma ve AFAD ekipleri sevk 
edildi. Baba Hüseyin Ayvalık ve oğlu 
Berat Kaan Ayvalık’ın cansız bedenleri 
sahilden 20 metre uzaklıkta bulundu. Baba 
ile oğlunun cansız bedenleri AFAD ekiple-
ri ve dalgıçlar tarafından sudan çıkartıldı. 
Yakınları gözyaşı dkerken baba ile oğlu-
nun cenazeleri Yeşilova Devlet Hastanesi 
morguna konuldu. n DHA

Gölde baba ile 
oğlu boğuldu

Kepez ilçesi Fevzi Çakmak Mahallesi 
Müftü Talat Efendi Caddesi üzerinde 48 
AUR 888 plakalı motosikleti kullanan Efe 
Hekimoğlu (24) yolda ters istikamette iler-
lediği sırada karşıdan gelen 07 ES 904 pla-
kalı otomobille kafa kafaya çarpıştı.Çar-
pışmanın şiddetiyle motosikletten savrulan 
Hekimoğlu, metrelerce savruldu. Olayı 
görenlerin ihbarı üzerine adrese sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri, 
Hekimoğlu’nun olay yerinde yaşamını 
yitirdiğini belirledi. Gencin cansız bedeni, 
savcılık incelemesinin ardından Antalya 
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı.
Otomobil sürücüsü, kazaya ilişkin ifadesi 
alınmak üzere polis merkezine götürüldü. 
Polis ekipleri kazanın kesin nedeniyle ilgili 
inceleme başlatırken, yol kısa süreliğine 
trafiğe kapatıldı. n DHA

Ters yöne giren
genç sürücü öldü

Arkadaşı ile birlikte denize girmek 
için Konyaaltı’na Emirhan isimli 15 
yaşındaki çocuk evlerine dönmek için 
Konyaaltı varyantının  yan kısmında 
bulunan eski merdivenler bölümünden 
yukarı çıkmaya başladı. Bu sırada 
çocuğun kafasına varyantın üst kısım-
dan kimliği belirsiz kişi veya kişilerce 
atılan kiralık skuter düştü. Acı içinde 
yere yığılan gencin yardımına çevrede 
bulunan vatandaşlar yetişti. Durumun 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirilme-
si üzerine olay yerine polis, itfaiye, 
sağlık ve AFAD ekipleri sevk edildi. 
AFAD ve itfaiye ekiplerinin yardımıyla 
bulunduğu yerden sedyeyle ambulansla 
taşınan genç, ilk tedavisinin ardından 
hastaneye kaldırıldı. n İHA 

Varyanttan atılan
skuter başına düştü 

Antalya Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
talimatı doğrultusunda, Antalya İl Jandar-
ma Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü, An-
talya İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
Şube Müdürlüğü ve Kepez İlçe Jandarma 
Komutanlığı ekipleri, kaçakçılıkla müca-
dele kapsamında çalışmalar gerçekleştirdi. 
Çalışmalar sonucunda, Kepez ilçesinde 
gerçekleştiren operasyonda, 16 bin kaçak 
güneş gözlüğü ele geçirdi. Olayla ilgili 
yakalanan 2 şüpheli hakkında adli işlem 
başlatıldı. n DHA

16 bin kaçak güneş
gözlüğü ele geçirildi

Antalya İl Jandarma Komutanlığı’nca suçların 
azaltılması, önlenmesi ve suçluların yakalanma-
sına yönelik jandarma dedektifleri Jandarma Suç 
Araştırma Timlerinin (JASAT) yaptığı çalışmalar 
neticesinde, farklı suçlardan aranan 10 yıl ve 
üzeri hapis cezası bulunan 2 şüpheli, 5- 10 yıl 
arası hapis cezası bulunan 19 şüpheli, 0- 5 yıl ha-
pis cezası bulunan 29 şüpheli başta olmak üzere, 
toplam 211 şüpheli yakalanarak adli makamlara 
teslim edildi. n DHA

Firariler yakalandı

Korkuteli Küçükköy Mahallesi’nde; gFatih Kurt 
idaresindeki 07 BUNU 05 plakalı saman balyası 
yüklü tır, henüz bilinmeyen bir nedenle mahalle 
içerisinde yanmaya başladı. Dorseden yükse-
len dumanları fark eden tır şoförü, aracı hemen 
mahalle dışına çıkararak çevredeki ev ve alanlara 
sıçrama riskini önledi.  Kısa sürede büyüyen 
alevler, tırın dorsesindeki saman balyalarını ta-
mamen sardı. Rüzgarın da etkisiyle yangın hızla 
yayıldı ve araç kullanılamaz hale geldi. Ekipler, 
yangını kontrol altına alarak uzun süre soğutma 
çalışması yaptı. n İHA 
 

SAMAN YÜKLÜ
TIRDA YANGIN

KEMER Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, Kemer genelinde bulunan çöp kontey-
nerlerini sıcak ve ilaçlı suyla yıkayarak dezen-
fekte ediyor. Yıkama işlemi ile çöp konteynerle-
rinin daha hijyenik olması ve koku yaymaması 
amaçlanıyor. Kemer Belediye Başkan Yardımcısı 
Semih Top, Kemer genelinde 3200 çöp kontey-
neri olduğuna dikkat çekerek, belediye ekipleri-
nin günde yaklaşık 80 konteyneri temizlediğini 
söyledi. n BÜLTEN/KEMER BELEDİYESİ

Konteyner temizliği
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Turizmin başkenti Antalya’da 
gelen turist sayısının yılın en 
yüksek seviyelerine çıkmaya 
başlaması ile kentin zaten 
sıkışık olan trafiğe neredeyse 

kaosa dönüştü. Özellikle D-400 karayo-
lu üzerindeki trafik yoğunluğu günlük 
yaşamı felç etmeye başladı. Özellikle 
sabah ve akşam saatlerinde Belek, 
Kadriye, Kundu, Lara ve Aksu bölgele-
rinde oluşan araç yoğunluğu hem kent 
sakinlerinin hem de turizm çalışanlarının 
saatlerce trafikte kalmasına yol açtı. 
TÜRSAB Başkan Başdanışmanı Hamit 
Kuk, Kentte raylı sitem bir hayal değil 
zorunluluk.” dedi. 

MAYISTA 3 MİLYON KİŞİ
Yemyeşil doğası, masmavi denizi ve de-
rin bir tarihi geçmişe sahip olan Antalya, 
dünyada en çok ziyaret edilen şehirler 
arasında yer alıyor. Yaz mevsiminin 
gelmesiyle Antalya’da turizm hareketliği 
de başladı. Dünyanın dört bir yanından 
insanlar, turizm kenti Antalya’yı görmek 
için uzun yolculuklar yapıyor. Antalya 
Havalimanı’na mayıs ayında gelen yolcu 
sayısındaki artış istatistiklere yansıdı. Sa-
dece mayıs ayında Antalya Havalimanına 
3 milyon 918 bin kişi geldi. 

TRAFİK ÇİLESİ DE BAŞLADI
Turizm sezonunun beklenilenden daha 
hızlı başladığı Antalya’da başta turizm 
çalışanları olmak üzere ket sakinlerinin 
saatler süren trafik çilesi de başladı.Ken-
nte sabah saatlerinde kent merkezinden 
Belek ve Kadriye yönüne doğru, akşam 
ise bu bölgelerden merkeze dönüşte 
D-400 karayolu üzerindeki trafik adeta 
kilitlendi. Normalde 45 dakikada tamam-

lanan ulaşım, yoğun saatlerde 3 saate 
kadar uzadı. Beklenmedik bir kazada bu 
süre daha da uzuyor. Özellikle iş çıkış 
saatlerinde, turizm bölgelerinde çalışan 
binlerce kişinin servis araçlarıyla aynı 
anda yola çıkması, trafik akışını daha da 
zorlaştırdı. 

KAOSA NEDEN OLDU
Kentte önceki gün adeta tavan yapan 
trafik kaosu sürücüleri çileden çıkardı. 
Kent merkezinde başlayan yoğunluk 
Kadriye kavşağına kadar kilometrelerce 
uzadı. Belek-Kadriye yönünde yaşanan 
trafik yoğunluğuna çare bulmak isteyen 
sürücüler, alternatif olarak Kundu böl-
gesinden Lara’ya yönelse de bu güzer-
gâhta da ciddi yoğunluk oluştu. Aksu’da 
sürücülerin emniyet şeridi dahil yan yol 
ve tali yolları da sık sık tercih etmesi ilçe 
merkezinde de kaosa neden oldu. Yan 
yollar ve emniyet şeridi dahil, birçok 
sürücü kuralsızca trafikten kaçmaya 
çalışırken, bu durum hem yayalar hem de 
diğer araçlar için tehlike oluşturdu.

DRONE İLE GÖRÜNTÜLENDİ
Antalya Körfez Gazetesi tarafından 
drone ile görüntülenen trafik yoğunluğu, 
kilometrelerce uzayan araç kuyruklarını 
gözler önüne serdi. Akşam saatlerinde 
işten çıkan turizm çalışanlarının saat 
19.00’a kadar evlerine ulaşamadığı 
belirtilirken, bireysel araç kullanımındaki 
artış da trafiği katladı.

ARAÇ SAYISINDA PATLAMA YAŞANIYOR
TÜİK’in 2025 verilerine göre Antal-
ya’da kayıtlı otomobil sayısı 702 bin 
394’e ulaştı. Türkiye genelinde ortalama 
bir otomobile 2,7 kişi düşerken, Antal-

ya’da bu oran 1,7 kişiye kadar gerile-
miş durumda. Aynı şekilde motosiklet 
kullanımında da Antalya dikkat çekiyor. 
Türkiye genelinde bir motosiklete 13,7 
kişi düşerken, Antalya’da bu oran 5,5 
kişiye kadar düştü. Bu veriler, kentte 
bireysel ulaşım tercihlerinin ciddi boyut-
lara ulaştığını gösteriyor.

TRAFİK ÇİLESİ TURİSTLERİ ETKİLİYOR
Konuyla ilgili değerlendirmede bulunan 
TÜRSAB Başkan Danışmanı Hamit 
Kuk, yaşanan trafik sıkıntısının hem 
turizm çalışanlarını hem de turistle-
ri olumsuz etkilediğini söyledi. Kuk, 
“Turistler buraya tatil için geliyor ama 
tatillerinin bir bölümü yollarda geçiyor. 
Sabah saatlerinde havalimanından otele 
gitmek, akşam şehir merkezine çıkmak 
bile saatler sürebiliyor. Bu hem memnu-
niyetsizlik yaratıyor hem de sektördeki 
işletmeleri zor durumda bırakıyor.” dedi.

ŞERİT SAYISI ARTSIN
Kuk çözüm yolları arasında otellerde 
çalışan personelin çalışma saatlerinin 
değiştirilmesinin de gündeme gelebilece-
ğini ama bunun kalıcı bir çözüm olma-
yacağını belirtti. Kuk, “İstenilirse D-400 
karayoluna bir şerit daha eklenebilir. 
Ama yıllardır bu şerit eklenmedi. Şuan 
2 şerit olarak hizmet vermeye devam 
ediyor.” sözlerine yer verdi.

RAYLI SİSTEM YAYGINLAŞTIRILMALI 
Turizm sektörünün gelişebilmesi için An-

talya’nın ulaşım altyapısının acilen iyi-
leştirilmesi gerektiğini ifade eden Kuk, 
“Antalya’daki en büyük sorun şu anda 
ulaşım sorunudur. Bu sorunu görmezden 
gelemeyiz. Özellikle Antalya ve Gazipa-
şa birbirine bağlayacak bir raylı sistem 
projesi hayal değil, bir zorunluluktur. 
Avrupa’da, Rusya’da birçok şehirde hava-
limanları raylı sistemle entegre çalışıyor. 
Biz neden yapmayalım?” diye konuştu

DAHA ETKİN KULLANILABİLİR
Kuk, raylı sistemin yalnızca ulaşımı 
kolaylaştırmakla kalmayacağını, aynı 
zamanda Gazipaşa Havalimanı’nın daha 
etkin kullanılmasına da katkı sunacağını 
belirterek, “Gazipaşa Havalimanı’nın 
Antalya ile raylı sistemle bağlanması 
halinde, doğu aksındaki yol ve trafik 
yükü ciddi şekilde azalır. Aynı zamanda 
Alanya, Manavgat gibi önemli destinas-
yonlara da kesintisiz ulaşım sağlanmış 
olur. Raylı sistem adeta Antalya’nın 
kurtuluşudur. Bir tek uçaklarımız çok 
iyi. Birçok şehirden direkt uçuşlar var. 
Ama havalimanına indikten sonra ulaşım 
yok.” dedi.

ALTERNATİF YOLLAR VE 
PLANLAMA ŞART
Antalya’da sadece raylı sistem değil, 
mevcut yolların da revize edilmesi 
gerektiğini vurgulayan Kuk, “Antalya 
şehir merkezinden başlayıp Serik, Belek, 
Kadriye, Alanya gibi turistik beldelere 

kadar uzanan yolların yeniden düzen-
lenmesi şart. Alternatif yollar açılmalı, 
kavşaklar modernize edilmeli. Aksi halde 
trafik çilesi artarak devam edecek ve bu 
da turizme ciddi bir darbe vuracaktır.” 
diye konuştu.

“YOLCULUKLAR 3 SAATE ÇIKABİLİR” 
UYARISI
Kuk, turizm sezonunun tam anlamıyla 
başlamasıyla birlikte trafik yoğunlu-
ğunun daha da artabileceği uyarısında 
bulunarak, “Şu anda günlük turist sayısı 
100 bine ulaşıyor. Temmuz ve ağustos 
aylarında bu sayı iki katına çıkacak. 
Şehirdeki yollar bu yükü kaldıracak 
kapasitede değil. Eğer bu gidişat devam 
ederse, Belek-Antalya arası ulaşım süresi 
2 değil 3 saate kadar çıkabilir.” dedi.

HİZMETİN EN İYİSİNİ HAK EDİYOR
Turizm gelirlerinin önemli bir kısmını 
oluşturan Antalya’nın hak ettiği yatırımı 
almadığını da belirten Hamit Kuk, “An-
talya turizmi yıllık 5-6 milyar dolarlık 
vergi geliri sağlıyor. Bu paranın bir kısmı 
şehre geri kazandırılsa, önümüzdeki 20 
yıl için ulaşım sorununu kökten çöze-
biliriz. Bu konuda hep birlikte hareket 
etmeliyiz. Sivil toplum kuruluşları, yerel 
yönetimler, merkezi hükümet el birliğiy-
le planlama yapmalı. Aksi halde sadece 
bugünü değil, geleceği de kaybetmiş 
oluruz.” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

ULAŞIM 
KAOSU

SIKIŞIK TRAFIK, KENT MERKEZINDEN KADRIYE KAVŞAĞINA KADAR UZANDI

Turizmde yüksek sezonun başlaması ile birlikte trafik 
yoğunluğu da arttı. Kent merkezindeki yoğun trafiğin ne-
redeyse Kadriye Kavşağı'na kadar uzadığı göründü. Kaosa 
dönen sorun, hem kent sakinlerini hem de turistleri etkili-
yor. Çözüm için raylı sistemin yaygınlaştırılması isteniyor.

İstanbul trafiğini aratmıyor

Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek,  Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Haziran Ayı Olağan Meclis 
Toplantısı’nda AK Parti Grup Sözcüsü 
Bahattin Bayraktar’ın ulaşım sorunları 
hakkındaki eleştirilerine cevap verdi. 
Böcek, “Kentimize çivi çakan kim 
varsa teşekkür ettik. Siyasi polemik 
yapmayacağım. Alıştık artık, video 
çekerek yolların durumu paylaşıyorlar. 
Son zamanlarda özellikle ‘Aksu’dan 
kent merkezine 4 saate geliyoruz’ 
yönünde paylaşımlar var. Bir günah 
keçisi arıyorlar. Daha önce yapılama-
yan kavşaklar üzerinden çok günahımı 
aldılar. Şimdi bir bakıyoruz cumhurbaş-
kanına ve bakanlıklara teşekkür afişleri 
var. Antalya siyaseti bu tür polemikleri 
kaldırmaz, dünyanın dört bir tarafından 
birçok kişi ağırlıyoruz. Belediye olarak 

24’üncü çevre ödülünü aldık. Asya Be-
lediyeler Formu’nda 2025 yılı Antalya 
çevre başkenti ilan edildi.” sözlerine 
yer verdi.
RAYLI SİSTEM PLANLAMAYA ALINMADI
Son günlerde tartışmalı maden ocakları 
hakkında da konuşan Böcek, “Dağlara 
taşlara yapılan taş ocaklarında biraz 
daha dikkatli davranılması gerekir. 8 
gemi atık istasyonu kurduk, 23 termal 
kamera ile 123 milyon üzerinde ceza 
yazdık. Çevre yolları ne oldu? Bu 
eksik kalan çevreyolları bir an önce 
tamamlansın. 2025 yılında raylı sistem 
cumhurbaşkanımızın yatırım planlama-
sında yer almadı. Döşemealtı’nda proje 
uygulamasına geldik. 2025 yılına ek 
olarak alınırsa çok seviniriz.” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

ULAŞIM SORUNU KONUSUNDA SORUMLULUĞU HÜKÜMETE ATTI

GÜNAHIMI ALIYORLAR 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantısı’nda, AK Parti Grup Söscüsü Ba-
hattin Bayraktar, ulaşım sıkıntıları konusunda eleştirilerde bulundu. Başkan Muhittin Böcek ise “Bir 
günah keçisi arıyorlar. Daha önce yapılamayan kavşaklar üzerinden çok günahımı aldılar.” dedi

Kepez Belediyesi, makine parku-
rundaki belediyeye ait araçların tüm 
bakım ve onarım işlemlerini kendi 
bünyesinde gerçekleştiriyor. Otomo-
bilden kamyona, iş makinelerinden 
hizmet araçlarına kadar yaklaşık 
300 aracın tüm bakım ve onarımları, 
Kepez Belediyesi’nin atölyelerinde, 
kendi personeli tarafından yapılıyor. 
Motor bakımı, kaporta, elektrik, tor-
nacılık, iş makineleri ve lastik deği-
şimi gibi işlemlerin tamamı, alanında 

uzman belediye personeli tarafından 
yürütülüyor. Makine İkmal ve Bakım 
Atölyesi’nde 27 personelin 23’ü tek-
nik personel olarak görev yapıyor. Bu 
ekip, belediyeye bağlı 65 iş makinesi 
başta olmak üzere tüm araçların ba-
kım, onarım ve arıza giderme işlem-
lerini titizlikle yerine getiriyor. Kepez 
Belediyesi, dışarıdan hizmet alımı 
yapmak yerine, kendi imkanlarıyla 
daha ekonomik ve hızlı çözümler üre-
tiyor. Kepez Belediye Başkanı Mesut 

Kocagöz, “ Kepez Belediyesi’nin 
her kuruşu, halkındır.  İşte bu yüzden 
kamu kaynaklarını kullanırken bir 
kez değil, birçok kez düşünmemiz 
gerekiyor. Bu şehirde çocuklarımızın, 
gençlerimizin, kadınlarımızın, 
yaşlılarımızın, engellilerimizin 
hakkı var. Bu anlayışla çalışan, alın 
teriyle kamu bütçesine katkı sunan 
tüm emekçi arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum” dedi. n BÜLTEN/KE-
PEZ BELEDİYESİ 

Kepez ilçesinde örnek tasarruf
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Antalya Kurumlar Vergi Dairesine 
kayıtlı 5771474276 sicil numara-
lı vergi mükellefiyiz. Firmamız 

KOPPERT TURKEY BİYOLOJİK 
MÜCADELE SANAYİ VE TİCARET 
ANONİM ŞİRKETİ adına düzenle-

nen 03.02.2025 tarih ve 0701012956 
sayılı Veteriner Sağlık Sertifikası 

kaybolmuştur. Hükümsüzdür.

ZAYİ

Gündoğmuş ilçesi Kozağacı 
Mahallesi’nde açılması plan-
lanan II-B Grubu mermer 
ocağı projesi için geçtiğimiz 

günlerde “Çevresel Etki Değerlendir-
mesi (ÇED) Gerekli Değildir” kararı 
verilmişti. Karadere, Senir ve Kozağacı 
mahallelerinin kaderini belirleyecek 
olan maden ocağı için dün onlarca 
kişi bir araya geldi. Köylüler “Yaşam 
alanlarımız rant uğruna yok edilemez” 
sloganıyla maden ocağına izin verme-
yeceklerini söyledi.

YILLIK 200 BİN METREKÜP
Kozağacı Mahallesi’nde açılması 
planlanan mermer ocağı projesi için 
geçtiğimiz günlerde “Çevresel Etki De-
ğerlendirmesi (ÇED) Gerekli Değildir” 
kararı verilmişti. Proje Tanıtım Dosyası 
(PTD) doğrultusunda yapılan incele-
me sonucu Antalya Valiliği tarafından 
alınan kararda, 99,63 hektarlık ruhsat 
alanının 23,23 hektarlık bölümünde 
yıllık 200 bin metreküp üretim yapıl-
masının planlandığı belirtildi. Bunun 
20 bin metreküpü blok mermer, 180 bin 
metreküpü ise pasa malzeme olacak.

341 METRE MESAFEDE YER ALIYOR
Maden sahası, Gündoğmuş ilçe merke-
zine 10,8 kilometre, en yakın yerleşim 
yeri olan Kozağacı Mahallesi’ne ise 
341 metre mesafede yer alıyor. Proje 
kapsamında daha önce 23,24 hektarlık 
alan için ilgili kurumlardan olumlu 
görüşlerin alındığı ve söz konusu ruhsat 
alanının bu görüşlerle uyumlu olduğu 
da bildirildi. ÇED alanı belirlenirken 
Maden ve Petrol İşleri Genel Müdür-
lüğü’nün onayladığı işletme projesi ve 

koordinatlar esas alındı.

KARADERE ÜZÜMÜ TEHLİKE ALTINDA
Sedir ve ardıç ağaçları ile kaplı olan 
ormanlık arazide hayata geçirilecek 
olan maden ocağı büyük tepki çekti. 
Vatandaşlar bölgenin su kaynaklarının 
ciddi anlamda zarar göreceğini belirt-
ti. Bölgenin 1’nci derece sit alanında 
bulunduğunu ifade eden bölge sakinleri, 
maden ocağının yöreye özgü Karadere 
üzümüne büyük darbe vuracağı belirtil-
di. Bir diğer dikkat çeken nokta ise ma-
ğara oldu. Yer altında bir noktadan bir 
başka noktaya ulaşmakta kullanıldığı 
ifade edilen koruma altındaki mağara-
nın zarar göreceği ifade edildi.

İZİN VERMEYECEKLERİNİ SÖYLEDİLER
Karadere, Senir ve Kozağacı mahallele-
rinin kaderini belirleyecek olan maden 
ocağı için dün onlarca kişi bir araya 
geldi. Köylüler Yaşam alanlarımız rant 
uğruna yok edilemez” sloganıyla maden 
ocağına izin vermeyeceklerini söyledi. 
Köprülü mahallesinden Mevlüt Güven, 
bölge halkının yaşam alanlarının tehdit 
altında olduğunu vurgulayarak, “Bu 
cennet köşe, şimdi bir rant kapısı olarak 
görülüyor. Ancak biz bu topraklara 
derinden bağlıyız. Gelecek nesillerin 
emaneti olan bu alanlar, birkaç kişinin 
çıkarı için feda edilemez” dedi.

YABAN HAYATI YOK OLACAK
Taş ocağı faaliyetlerinin çevreye, 
sağlığa ve ekonomiye zarar vereceğini 
belirten Güven, projenin geri dönülmez 
tahribatlara yol açacağını ifade etti. Gü-
ven “Dinamitlerle sarsılan dağlarımız, 
toz bulutlarıyla kaplanacak; içtiğimiz 

su, soluduğumuz hava kirlenecek. 
Yaban hayatı yok olacak, ağaçlarımız 
kesilecek. Bu, sadece bir doğa tahribatı 
değil, aynı zamanda sağlığımıza doğru-
dan bir tehdittir” sözlerine yer verdi.

ÜRÜNLER YOK OLACAK
Tarım ve hayvancılıkla geçinen bölge 
halkının ekonomik açıdan da büyük 
kayıplar yaşayacağını dile getiren Gü-
ven, “Karadere üzümü gibi yöreye özgü 
ürünler yok olacak. Kirlenen meralarda 
hayvanlarımız otlayamayacak, insanlar 
geçim sıkıntısıyla köylerini terk etmek 
zorunda kalacak. Bizim yaşam alanları-
mızla ilgili kararlarda söz sahibi olmak 
en doğal hakkımız. Sessiz kalırsak, 
geleceğimiz elimizden alınır. Ama biz 
Karadereliler susmayacağız. Gücümüz 
birliğimizden geliyor. Karadere ve çevre 
köyler olarak el ele verirsek bu taşocağı 
projesini durdurabilir, çocuklarımızın 
geleceğini koruyabiliriz” diye konuştu.

BÖLGENİN HUZURU BOZULACAK
Senir Mahalle Muhtarı Halil İnan, 
Kozağacı Muhtarı Veysel Geven de 
projeye tepki göstererek, “Bu proje ha-
yata geçmesi demek bölgenin itibarını 
kaybetmesi demek. Bizler burada huzur 
içerisinde yaşıyoruz. 
Maden ocağı ile bu huzur bozulacak. 
Bu toprakların verimi yok olacak. 
Bizlere miras olarak bırakılan özel-
likle sedir ve ardıç ağaçları var. Hepsi 
koruma altında bulunuyor. Buralar sit 
alanı olarak geçiyor. Ayrıca burada bir 
mağara olduğu ifade ediliyor” dedi.

ÇÖZÜLEMEYECEK SORUN YOK
29 mahalle muhtarının destek verdiği 

eylemde konuşan CHP Antalya İl Baş-
kanı Nail Kamacı, "Burada çözüleme-
yecek bir sorun yok. 

Buranın tarihini ve doğal yapısını 
çok yakından biliyorum. Burada bir kişi 
kazanacak diye milyonların kaybetme-
sine göz yumamayız. Bu ormanları bu 
sulak alanları kurtarmak için aynı siyasi 
partiden olmak zorunda değiliz. Beledi-
ye başkanımız geçen sefer gelerek güzel 
bir konuşma yaptı. 

Bizim anlayışımız hem doğanın 
korunması hem de gelişebilirliğin olma-
sıdır. Hayvancılık ve tarımın yapıldığı 
alanlarda GES projesi olmaz. Bir kişi-
nin kazanmasından daha çok milyon-
ların kazanmasından yanayız. Bundan 
sonra da vatandaşlarımızın yanında 
olmaya devam edeceğiz" dedi.

BÜYÜK ZARAR VERECEK
“Karadere, Senir ve Kozaağacı’nda Taş 
Ocağı’na Hayır” eylemine destek veren 
CHP Antalya milletvekilleri Mustafa 
Erdem, Aliye Coşar ve Aykut Kaya 
yaptıkları konuşmalarda bölgeye taş ve 
mermer ocağı açılmasına karşı oldukla-
rını belirterek yetkilileri göreve çağırdı. 

Milletvekili Aykut Kaya, “Bu 
projenin uygulanması, ilçemizin su 
kaynaklarına, doğal güzelliklerine 
ve tarihi zenginliklerine büyük zarar 
verecek. Gündoğmuşlu hemşerilerimiz 
adına konunun takipçisi olacağız” dedi. 
Milletvekili Aliye Coşar ise “AKP’nin 
rantçı, talancı zihniyetine çevremizi ve 
doğamızı teslim etmeyeceğimiz. 

Doğamıza ve geleceğimize sonuna 
kadar sahip çıkacağız. Burada hiçbir 
şekilde mermer ocağı yapılmasına izin 
vermeyeceğiz” diyerek söz konusu 
maden ocağına tepki gösterdi.

GENİŞ KATILIMLI TOPLANTI
“Yaşam alanlarımız rant uğruna yok 
edilemez” sloganıyla gerçekleştirilen 
eyleme, Gündoğmuş Belediye Baş-
kanı Ali Gülen, CHP İl Başkanı Nail 
Kamacı, CHP milletvekilleri Aykut 
Kaya, Aliye Coşar ve Mustafa Erdem, 
Gündoğmuş CHP İlçe Başkanı Mehmet 
Türker Eren, Gündoğmuş İYİ Parti İlçe 
Başkanı Emir Ali Çatalkaya, önceki 
dönem Eğitim-Sen Başkanı Nurettin 
Sönmez, İYİ Parti, Sol Parti ve Anahtar 
Parti temsilcileri ile Emek ve Demokra-
si Güçleri bileşenleri de yer aldı. 
n ERTUĞRUL GÜN 

KARADERE’DE
ÇEVRE İSYANI

YÖREYE ÖZGÜ ÜZÜM, MADEN OCAĞI TEHDIDI ALTINDA 

Gündoğmuş’un Karadere, Senir ve Kozağacı mahallelerin etkileyecek taş ve mermer ocağı kurma girişim-
leri, yöre halkı tarafından protesto edildi. CHP İl Başkanı Nail Kamacı ile CHP’li milletvekilleri de eyleme 
destek verdi. Kamacı, “Bir kişinin kazanmasından daha çok milyonların kazanmasından yanayız” dedi

Antalya Büyük-
şehir Belediyesi 
Haziran Ayı 
Olağan Meclis 
Toplantısı Büyük-
şehir Belediye 
Başkanı Muhittin 
Böcek’in başkan-
lığında gerçek-
leştirildi. Böcek, 
“Ferdi başkanımı-
zın elim bir kaza 
sonucu hayatını 
kaybetmesi 
hepimizi derinden 
üzdü. Kendileri 
ile haziran ayı ba-
şında bir protokol 

yapmıştık. Her iki belediye birlikte güzel 
işler yapacaktı. Kardeşim için bir Fatiha 
okunmasını rica ediyorum” dedi. Mecliste 
anılan bir başka isim ise geçtiğimiz hafta 
sonu  toprağa verilen Gazeteci Zeki Özer 
oldu.  CHP Grup Sözcüsü Büşra Özdemir, 
AK Parti Grup Sözcüsü Bahattin Bayraktar, 
MHP Grup Sözcüsü Selçuk Senirli de Zey-
rek’in ölümü üzerine bir konuşma yaparak 
bir kez daha başsağlığı dileklerini iletti. 

OTEL ALANINDA DÜZENLEME
Meclisin 25’inci maddesi Kepez’de 
yapılması düşünülen otel alanı ile ilgili 
düzenleme oldu. Kepez Belediye Mecli-
sinin 06.01.2025 tarih ve 38 sayılı kararı 
ile uygun bulunan, Fabrikalar Mahallesi, 
7196 ada 3 parselde yer alan otel alanının 
yapı yaklaşma mesafelerinin düzenlenme-
si ve otel alanına plan notu eklenmesine 
ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli uygulama 
imar planı değişikliği ile ilgili İmar ve Ba-
yındırlık Komisyonu Raporu görüşüldü. 
AK Parti ve MHP komisyon raporuna ret 
kararı verirken CHP ise “evet” yönünde 
karar aldı. Gündem maddesi oy çokluğu 
ile kabul edildi.  Gündemin 55 ve 155 
dahil teklif maddeleri ise komisyonlara 
sevk edildi.  

BAHANELERE SIĞINMADIM
Sivrisinek şikayetleri ile ilgili de bir açık-
lama yapan Böcek, “Haşere ile mücadele-
de çalışmalarımız yapılıyor. Bugüne kadar 
hiçbir zaman bahanelere sığınmadım. 
Bu konuda da sığınmam iki tane önemli 
isimle çalışıyoruz. Bu konuda bizim be-
lediye başkanlarımızın da düşüncesi var. 
Yeni kaldırımlar var, onları da yapacağız. 
Bu tür isteklerinizi bize meclis dışında da 
iletebilirsiniz. Ben her şeye rağmen yapıcı 
eleştiriler için teşekkür ederim.” dedi.
n ERTUĞRUL GÜN 

REZİDANSA 
ONAY Kepez Fabrikalar 

Mahallesi’nde 
KİPA AVM’nin yı-

kılarak yerine ya-
pılması planlanan 
Rezidans projesi-

nin yapı yaklaş-
ma mesafeleri ve 
rezidans içindeki 
otel düzenleme-
si ile ilgi Kepez 

Belediyesi’nden 
gelen  imar plan 
değişikliği öne-

risi CHP’li meclis 
üyelerinin oyla-

rıyla kabul edildi. 

Antalya’da 1990 yılların 
sonunda ve 2000’li yılların 
bir dönem yayın yapan yerel 
televizyon kanalı ETV ve Yeni 
İleri Gazetesi tarafından kulla-
nılan binada yangın çıktı. Aynı 
zamanda eski Kültür Sineması  
olarak da Kılınçarslan Mahalle-
si Atatürk Caddesi’nde yer alan 
4 katlı binanın en üst katından 

alevler yükseldi. İtfaiye ekipleri 
yangına müdahalede bulunup 
yaklaşık yarım saatlik çalışma 
sonucu söndürdü. 

YILLARDIR ATIL DURUMDA 
 Tuzcular Mahalle Muhtarı 
Uğur Çetin, “Burası eski kültür 
sinemasıydı. Plastiklerden 
yanmış sanırım. 15 yıldır atıl 
durumda. Hızlı bir müdahalede 

bulunup söndürüldü” dedi.  Ha-
şimişcan Mahalle Muhtarı Halil 
Ay da, “Burası, birçok ünlünün 
ünlü olduğu yer. Hülya Avşar 
da ilk burada program yapmış-
tı. Önceden küçüklüğümüzde 
birçok ünlü buraya gidip gelirdi 
ama yıllardır atıl durumda. 
Aslında tekrar geri kazandırılsa 
güzel olur” diye konuştu. n İHA 

Eski ETV’de yangın paniği 

ANTALYA’da apartmanın bahçesinde yer 
alan odunlukta çıkan yangında sobada kul-
lanılmak için bulunan odunlar yanarken, 
2 bisiklet kullanılamaz hale geldi.Yangın, 
saat 14.30 sıralarında Kepez ilçesi 2715 
sokak üzerindeki 4 katlı apartmanın bah-
çesinde yer alan odunlukta meydana geldi. 
Odunların yandığını görenler durumu 
hemen 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbarla olay yerine polis ve itfaiye ekibi 
sevk edildi. Kısa sürede olay yerine ulaşan 
itfaiye ekibi, alevlere müdahalede bulun-
du. Ekipler, yangını yaklaşık 30 dakikalık 
çalışma sonucunda söndürürken, apart-
man sakinleri de kendilerini sokağa attı. 
Ekiplerin söndürme çalışmaları sonucunda 
yapılan incelemelerde sobada yakmak için 
kullanılan odunlar ve 2 bisiklet tamamen 
yandı.  n DHA

ODUNLUKTAKİ
BİSİKLET YANDI
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Maden şirketi patronu olan 
milletvekillerinin imzası 
da bulunan AKP’nin kanun 
teklifi, madencilik ve enerji 

alanlarında yağmayı kolaylaştırmayı 
amaçlıyor. AKP hükümetinin 2004 
yılında Maden Yasası’nda yaptığı deği-
şiklikle daha önce ormanı, suyu, toprağı 
ve kültürel mirası koruyan maddeler 
budanmış, bugün ülkenin dört bir yanın-
da yaşanan vahşi madencilik yıkımının 
önü açılmıştı. 13 Haziran 2025 tarihinde 
TBMM’ne sunulan yeni düzenleme ile 
sömürge yasasıyla yetinmeyen maden 
patronlarının koşulsuz yağmasının önü 
açılmak isteniyor. ÇED ve izin süreçleri-
ni kökten değiştirecek içeriğe sahip olan 
düzenleme ile altın gibi değerli ma-
denlere yönelik izinlerin ‘kamu yararı’ 
gözetilerek Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
başkanlığında oluşturulacak Kurul tara-
fından verilmesi, enerji şirketlerinin ise 
yapı ruhsatı almaksızın üretime devam 
edebilmesi amaçlanıyor. 

KOŞULSUZ YAĞMA İSTİYORLAR
Türkiye’nin dört bir yanında yıllardır 
süren vahşi madencilik yıkımına karşı 
yargı yoluyla karşı koymaya çalışan 
halkın karşısına yeni bir düzenleme daha 
getirilmek isteniyor. AKP hükümetinin 
2004 yılında Maden Yasası’nda yaptı-
ğı değişiklikle mevzuattaki korumacı 
maddeler budanmış, daha önce sınırlama 
getirilen birçok alanda madenciliğin 
önü açılmıştı. Bu düzenlemenin yarat-
tığı tablo, Ege’den Doğu Anadolu’ya, 
Karadeniz’den Toroslar’a ülkenin hemen 
her bölgesinde büyük bir yıkımın fotoğ-
rafını ortaya koyuyor. Enerji konusunda 
da durum pek farklı değil. Kamusal bir 
hizmet olan enerjide, üretimden dağıtıma 
özelleştirmenin önünü açılırken, halk 
enerji şirketlerinin insafına terk edildi. 
Daha önce ucuz kömür ithal ederek ener-
ji üreten şirketler, dövizdeki hızlı artışla 
birlikte ‘yerli ve milli’ söylemiyle yerli 
kömüre yöneldi. Zeytinlikler, verimli 
tarım arazileri, ormanlar, kültürel miras 
alanları ve su havzaları kömürlü termik 
santrallerin hedefinde.

MADEN PATRONU VEKİLLER 
13 Haziran’da AKP tarafından 
TBMM’ne sunulan yeni bir kanun 
teklifi ise madencilik ve enerji alanında 
şirketlerin işini kolaylaştırmayı, orma-
nı, suyu, toprağı savunma çabası veren 
halkın önüne yeni engeller koymayı 
amaçlıyor.’Bazı Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun Teklifi’ başlığı-
nı taşıyan 22 maddelik düzenlemede 115 
AKP’li vekilin imzası var. Teklifte imza-

sı bulunan bazı AKP’li milletvekillerinin 
ise maden şirketi sahibi olması dikkat 
çekiyor. Kanun teklifinde imzası bulu-
nan AKP Iğdır Milletvekili ve Alagöz 
Holding’in patronu Cantürk Alagöz’ün 
şirketleri madencilik ve enerji alanında 
da faaliyet gösteriyor. AKP’li Cantürk’ün 
şirketi, Giresun’un Çatalağaç köyünde 
maden arama faaliyetleri sırasında çevre 
yıkımına neden olmuş, yöre halkı geçti-
ğimiz yıl şirkete karşı eylemler yapmıştı. 

SOMA’DA MADEN İŞLETEN AKP’Lİ VEKİL 
ÇED ve izin sürelerini hızlandırmayı, 
projelerle ilgili kurum görüşleri topla-
mayı 4 ayla sınırlamayı öngören kanun 
teklifinde imzası bulunan bir başka 
maden şirketi sahibi ise Fernas Maden-
cilik’in sahibi AKP Batman Milletvekili 
Ferhat Nasıroğlu. Nasıroğlu’nun Manisa 
Soma’daki maden şirketinde çalışan 
işçiler, iş güvenliği sorunu, düşük ücret 
ve emek sömürüsüne karşı yaklaşık 2 ay 
süren bir eylem yapmış, Ekim 2024’de 
anlaşma sağlanmıştı. 

SUDAN’DA ALTIN ARAYAN VEKİLLER
Altın madenini de kapsayan IV. Grup 
‘stratejik’ madenlere yönelik izinlerin, 
‘kamu yararı’ gözetilerek Cumhurbaş-
kanı Yardımcısı başkanlığında bir Kurul 
tarafından verilmesini teklif eden düzen-
lemede imzası olan AKP Çorum Millet-
vekili Yusuf Ahlatçı’nın Türkiye’nin en 
büyük altın ihracatçılarından biri olan 
Ahmet Ahlatçı’nın (Ahlatçı Holding) 
yeğeni olması dikkat çekiyor. Sudan’da 
altın aradığı yönündeki haberlerle gün-
deme gelen AKP Denizli Milletvekili 
Şahin Tin de enerji ve maden şirketlerine 

dikensiz gül bahçesi yaratmayı amaçla-
yan kanun teklifinde imzası olan isimler-
den biri. 

HIZ TÜMSEKLERİ KALDIRILMAK 
İSTENİYOR 
2004 yılında yapılan değişiklikle ilgili 
teklifin 2. Maddesinde, “Yer kabuğunda 
ve su kaynaklarında tabii olarak bulunan, 
ekonomik ve ticarî değeri olan petrol, 
doğal gaz, jeotermal ve su kaynakları 
dışında kalan her türlü madde bu Kanuna 
göre madendir…”ifadelerine yer veril-
mişti.Önümüzdeki günlerde TBMM’de 
görüşülmesi beklenen yeni kanun teklifi 
ile yer kabuğunda ve su kaynaklarında 
doğal olarak bulunan ve paraya çevri-
lebilecek her türlü maddenin çıkarılıp 
satılması ve kolayca şirketlerin kasasını 
doldurması aşamalarında hız tümseği 
olan bariyerlerin kaldırılması isteniyor. 

BAYRAKTAR: SEKTÖR DESTEKLENECEK
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alpars-
lan Bayraktar, düzenlemeyle yenilenebi-
lir enerji yatırımlarında izin süreçlerinin 
hızlandırılacağını belirterek, “ÇED, 
orman izinleri, imar izinleri gibi uzun 
ve karmaşık bürokratik işlemlerin daha 
kısa sürede tamamlanmasını sağlayacak 
yeni bir mekanizma devreye girecek. 
Böylece 48 ayı bulabilen izin süreçleri 
18 aya kadar düşürülebilecek. Maden 
yatırımları konusunda ise yatırımcıların 
karşılaştığı belirsizlikler en aza indirile-
cek, ruhsat ve izin süreçlerinde öngörüle-
bilirlik sağlanacak, kamusal denetim ve 
çevresel sorumluluk güçlendirilecek ve 
kamu gelirlerinde azalma olmadan sektör 
desteklenecek”dedi. 

KÖMÜRE DAYALI ÜRETİM
AKP’nin hazırladığı kanun teklifinin 
gerekçe bölümünde, kömürlü termik 
santrallerde üretilen elektrik ile doğal 
gaz ithalatının önüne geçildiği savunu-
larak, “Dolayısıyla, yerli kömüre dayalı 
elektrik üretimi, sadece teknik bir üretim 
tercihi değil; aynı zamanda ekonomik 
istikrar, milli çıkar ve enerji bağımsızlığı 
açısından da vazgeçilmez bir unsurdur” 
deniliyor. 

ENERJİ KESİNTİLERİ ÖRNEK GÖSTERİLDİ
Fosil yakıtların vazgeçilmez olduğu 
vurgulanan kanun teklifinde, güneş ve 
rüzgâr gibi yenilenebilir enerji kay-
naklarının kesintili üretim karakterine 
sahip olduğu savunularak Nisan 2025’de 
İspanya ve Portekiz’de yaşanan geniş 
çaplı elektrik kesintilerine işaret ediliyor. 
Teklifte, Türkiye’de benzer bir olayın 
yaşanmaması için yapılan öneri ise şöyle: 
“Elektrik arz güvenliği ve fiyat istikran 
için büyük öneme sahip mevcut yerli 
kömür yakıtlı termik santrallerin, ham-
madde arz sorunları nedeniyle kapanma 
tehlikelerinin bertaraf edilmesine yönelik 
geçici mahiyette düzenleme yapılması 
amaçlanmaktadır.”

AZDAĞI DERNEĞİNDEN BİRLİKTE MÜ-
CADELE ÇAĞRISI
Önümüzdeki günlerde daha çok tartışma 
yaratması beklenen kanun teklifine tepki 
gösteren Kazdağı Doğal ve Kültürel 
Varlıkları Koruma Derneği, “Ülkemizi 
enerji ve maden şirketleri için daha da 
dikensiz gül bahçesi yapan söz konusu 
kanun teklifine karşı ekoloji ve meslek 
örgütleri ile siyasi partilerin hep birlikte 
mücadele ederek, teklifin yasalaşmasını 
engellemek için hep birlikte mücadeleye 

davet ediyoruz” açıklaması yaptı. 

ZEYTİNLİKLER KÖMÜRLÜ SANTRALLERE 
KURBAN EDİLECEK
Kanun teklifi ile çevresel etki değer-
lendirmesi ile diğer izin süreçlerinin eş 
zamanlı yürütülmesinin planlandığına 
dikkat çekilen açıklamada, ÇED sürecin-
de diğer izinlerin alınabileceği, maden 
alanlarına denk gelen ormanların, Maden 
Petrol İşleri Genel Müdürlüğü’ne (MA-
PEG) ücretsiz devredileceği, kurumlar-
dan görüş alma süreçlerinin de MAPEG 
tarafından yürütüleceği kaydedildi.
Meclise sunulan kanun teklifiyle stratejik 
ve kritik madenlerde acele kamulaştırma 
yapılarak  Cumhurbaşkanlığı’na sınırsız 
yetki verileceğinin altı çizilen açıklama-
da, Muğla yöresindeki termik santrallara 
kömür sağlamak için zeytinliklerin ma-

denciliğe açılacağı, enerji yatırımlarında 
orman tahsis izinlerinin ise kolaylaştırıla-
cağı belirtildi. 

EPDK’YA ACELE KAMULAŞTIRMA 
YETKİSİ VERİLECEK
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’nın, 
enerji ve maden yatırımları için imar pla-
nı yapabileceği ve inşaat ruhsatı düzen-
leyebileceğine işaret edilen açıklamada, 
“Kamulaştırma kararları ‘tapu’ sayılacak. 
EPDK’ya acele kamulaştırma yetkisi 
verilecek. Yapı ruhsatı almadan işletme-
ye geçmiş olan enerji yatırımlarından 
bu belgeler istenmeyecek, üretim devam 
edecek. Kanun Teklifi ekinde yer alan iki 
adet kroki ve koordinat tablosu yer alan 
zeytinlikler kamulaştırılacak ve kömür 
madenciliği yararına açılacak” denildi. 
n YUSUF YAVUZ

AKP’li vekiller, maden aramada ÇED zorunluluğunu kaldıran kanun teklifi verdi

YAĞMA YASASI 
Altın arayıcısından maden şirketi patronuna 115 AKP’li vekilin imza-
sını taşıyan kanun teklifi TBMM’ye sunuldu. Düzenleme; madencilik 
ve enerji alanında şirketlerin işini kolaylaştırmayı ve ormanı, suyu, 
toprağı savunan halkın önüne yeni engeller koymayı amaçlıyor.

Muğla Yatağan'da 
kömür madeni

Akbelen'de yaşlı 
kadınların ağaçlara 
sarılarak kesimden 
korumaya çalışması 
direnişin simgesi 
oldu

Tokatlı köylülerin madencilik girişimine karşı eyleminden

Antalya'da yıkıcı madenciliğe karşı  eylem

Manisa Soma'da Fernas Madencilik işçilerinin eyleminden

Gündoğmuş ilçesinde bulu-
nan Gelesandra Yaylası’n-
da çekirge sürüleri yayla 
sakinlerini zor durumda 
bırakıyor. Bölgedeki otları 
büyük bir hızla yiyen çe-
kirgeler karşısında, başta 
hayvancılıkla uğraşanlar 
olmak üzere yaylaya göçen 
vatandaşlar ne yapacakları-
nı şaşırdıklarını belirterek 

yetkililerden yardım bekle-
diklerini dile getirdi. Yayla 
sakinlerinden Ali Rıza 
Özden, “Bugüne kadar 
yaylamızda böylesine bir 
çekirge istilası yaşamadık. 
Çekirgeler yeşil ne varsa 
kurutuyor. Eğer yetkililer 
müdahale etmezse yaylada 
yeşile hasret kalacağız” 
diye konuştu. n İHA 

Gelesandra’da 
çekirge istilası
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MÜFLİS : (İFLAS NEDENİYLE) TAS-
FİYE HALİNDE EDDA DEKORASYON 
İNŞAAT TURİZM İTHALAT VE İHRA-
CAT ANONİM ŞİRKETİ, 3240452972 
Vergi Nolu,
Yukarıda ismi yazılı bulunan Müflis 
hakkındaki alacak, istihkak ve iddia-
ların tahkik ve tetkik işlemleri bitmiş 
olup, İcra ve İflas Kanununun 206. ve 
207. maddeleri gereğince düzenlenen 
alacaklılar Ek-2 Sıra cetveli inceleme-
ye hazır bulundurulmaktadır. İİK’ nun 
235.maddesi hükmüne göre Sıraya ait 
itirazların ilan tarihinden 7 gün içinde 
İcra Hukuk Hakimliğine, alacağın esa-
sına ve miktarına ilişkin itirazların ise 
ilan tarihinden itibaren 15 gün içinde 
ilgili Ticaret Mahkemesine yapılması 
gerekmektedir. İcra ve İflas kanunun 
232,234 ve 235. maddeleri gereğince 
ilanen tebliğ olunur. 10/06/2025 

T.C.
ANTALYA

GENEL İCRA DAİRESİ
2019/4 İFLAS

İFLAS ALACAKLILARI 
EK-2 SIRA CETVELİNİN 

İLANI

     Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de  
  BASIN NO: ILN02240779

Organizasyonun üçüncü 
günde DJ performans-
larıyla ısınan atmosfer, 
hava karardıkça yoğun-
laşan katılımla daha da 

hareketlendi. Gecenin ilk yıldızı Emir 
Can İğrek’in sahneye çıkışıyla birlik-
te coşku yükselişe geçerken; şarkılara 
taraftarlar gibi hep bir ağızdan eşlik 
eden gençler, unutulmaz bir konser 
deneyimi yaşadı.Şarkıların arasında 
sahneye gelen Başkan Mustafa Ergün,  

konuşmasında Emir Can İğrek’le 
birlikte gençleri Antalyasporumuzun 
maçlarına davet etmeyi ihmal etmedi. 
Başkan Mustafa Ergün’den çeşitli 
hediyeler ile birlikte "Efsane Çubuk-
lu" formamızı da alan İğrek, kırmızı 
beyazlı formayı giyerek gecenin ana 
renklerine büründü.

EMİR CAN İĞREK SAHNE ALDI
Emir Can İğrek'in performansının 
ardından sıradaki konser hazırlıkları 

esnasında Droneus.tr firması tarafın-
dan bu geceye özel olarak sergilenen 
ışıklı robotik drone gösterisi bakışları 
gökyüzüne kilitleyerek ilgiyle izlendi.
Gösterinin ardından yükselen alkış 
sesleriyle sahneye çıkan Zeynep Bas-
tık, enerjik performansı ve dansları 
ile festivale damga vurdu. 

Kulüp Başkanı Ergün ve Antal-
yaspor’un değerli sponsorlarından 
Güral Premier Tatil Köyleri sahibi İş 
İnsanı Sami Güral ile şarkı arasında 

bir araya gelen ünlü şarkıcıya Başkan 
Ergün ve İş İnsanı Güral çeşitli hedi-
yelerini takdim ettiler.

ZEYNEP BASTIK COŞKUSU 
Hediyelerin ardından vites yükselten 
Zeynep Bastık, konser sonuna kadar 
hem sevilen şarkılarını seslendirdi 
hem de ara ara seyircilerle kurduğu 
samimi diyaloglarla festivalin finaline 
imzasını atmış oldu. 
n BÜLTEN/AS

RGüzelGroup Antalyaspor Gençlik Festivali Tamamlandı

MUHTEŞEM FİNAL 
Antalyaspor Kulübü’nün bu yıl ilk kez düzenlediği RGüzelGroup Gençlik Festivali oldukça güzel 
duygularla sona erdi. Mustafa Ergün Başkanlığındaki Yönetim Kurulu, idareciler, personeller, gö-
nüllüler ve sponsorların katkılarıyla 12-13-14 Haziran 2025 tarihlerinde hayat bulan festival kap-
samında Hasan Subaşı Tesislerinde toplanan binlerce katılımcı müzik ve eğlenceye ortak oldu.

TÜRKIYE Geleneksel Güreşler 
Federasyonu’nun organize ettiği CW 
Enerji Yağlı Güreş Ligi’nde Muratpaşa 
Belediyesi, üç yıl üst üste zirveye oy-

nayarak tarihi bir başarıya imza atmak 
üzere. Ligin ilk yılında Orhan Okulu, 
ikinci yılında Enes Doğan’la şampiyon-
luk yaşayan Muratpaşa, şimdi yeniden 

Okulu’yla altın kemeri Antalya’ya 
getirmeye hazırlanıyor.

16 PUAN FARK ATTI 
Bu yıl 7 etaptan oluşan ligde 
3. güreş geride kalırken, Orhan 
Okulu son olarak Kocaeli’de dü-
zenlenen Sekapark Yağlı Güreş-
leri’nde altın kemeri kuşandı ve 
puanını 47’ye yükseltti. Okulu, en 
yakın rakibine tam 16 puan fark 
attı. Başpehlivan Okulu, “Ligde 
şu an zirvedeyim. Sezon sonunda 
da bu pozisyonu koruyarak altın 
kemeri Muratpaşa’mıza getir-
mek istiyorum. Bizi her zaman 
destekleyen Muratpaşa Belediye 
Başkanımız Sayın Ümit Uysal’a 
teşekkür ediyorum" dedi. 
BÜLTEN/
MURATPAŞA BELEDIYESI 

Altın 
kemerin
adresi 
aynı...
CW Enerji Türkiye Yağlı Güreş Ligi’nin kurulduğu ilk günden bu yana şampiyon-
luklara ambargo koyan Muratpaşa Belediyesi, üçüncü yılında da zirveye yürüyor. 

ANTALYA’nın Alanya ilçesinde düzenle-
nen Dünya Plaj Voleybolu Pro Tur 2025’te 
kadınlar İsviçre, erkeklerde ise Çekya 
şampiyon oldu.   Alanya Belediyesi ve 
Türkiye Voleybol Federasyonu’nun (TVF) 
katkıları ile Alanya Uluslararası Plaj Sporları 
Merkezi’nde düzenlenen Dünya Plaj Voley-
bolu Pro Tur 2025’in kadınlar finalinde İtalya 
ile İsviçre karşı karşıya geldi. Karşılaşmada 
İtalya takımından Valentina Gottardi- Reka 
Orsi Toth ile İsviçre takımından Anouk Verge 
Depre- Zoe Verge Depre ikilisi mücadele 
etti. Karşılaşmayı da 2-1 kazanan İsviçre, 
turnuvayı şampiyon olarak tamamladı. 

ERKEKLERDE ŞAMPİYON ÇEKYA
Erkekler finalinde ise Çekya’dan Ondrej 
Perusic-David Schweiner çifti ile Fran-
sa’dan Teo Rotar-Arnaut Gauthier karşı-
laştı. Maçı 2-0 kazanan Çekya, şampiyon 
oldu. Fransa’nın ikinci olduğu turnuvada 
Brezilyalı George-Saymon çifti rakipleri 
Avustralyalı Nicolaidis-Carracher çiftini 
yenerek üçüncü oldu. Turnuva düzenlenen 
törenle sona erdi. Dereceye girenlere ödül-
leri Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik, Alanya Belediye Başkan Danış-
manı Abdurrahman Açıkalın, TVF Başkan 
Vekili Alper Sedat Aslandaş, Alanya Turis-
tik İşletmeciler Derneği (ALTİD) Başkanı 
Burhan Sili, Alanya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ALTSO) Başkanı Eray Erdem ve 
organizasyon yetkilileri tarafından takdim 
edildi. n DHA 

Şampiyonlar 
belirlendi

Manavgat Belediyesi Güreş Kulü-
bü sporcusu Ramazan Öztunç, CW 
Enerji Yağlı Güreş Ligi’nin 3. etabı 
olan 17. Sekapark Yağlı Pehlivan 
Güreşlerinde büyük bir başarıya 
imza attı. Kocaeli’nin ev sahipli-
ğinde düzenlenen ve Türkiye’nin 
dört bir yanından pehlivanların 
katılımıyla gerçekleşen organi-
zasyonda Ramazan Öztunç, Toz-
koparan Boyu’nda üçüncülük elde 
ederek kürsü yapmayı başardı.
Manavgat Belediye Başkanı Op. 
Dr. Niyazi Nefi Kara, elde edilen 
başarıdan dolayı Ramazan Öz-
tunç’u ve antrenör ekibini tebrik 
ederek, ata sporuna verdikleri 
desteğin süreceğini söyledi. Baş-
kan Kara, “Geleneksel sporumuz 

olan yağlı güreşi yaşatmak ve 
gençlerimize sevdirmek amacıyla 
çıktığımız bu yolda sporcularımı-
zın kazandığı her başarı, bizleri 
daha da motive ediyor. Ramazan 
kardeşimizi gönülden kutluyor, 
başarılarının devamını diliyorum.” 
dedi. n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

Üçüncü oldu
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Muratpaşa Belediyesi’nin iki aylık periyot-
larla artık e-dergi formatında yayımladığı 
kültür-sanat dergisi AntSanat tarafından 
düzenlenen “Şair Buluşmaları”, Prof. Dr. 
Erdal İnönü Kent Parkı’nda gerçekleşti-
rildi. İki oturumda düzenlenen etkinlikte, 
Şükrü Erbaş, Tarık Günersel, Ahmet Telli, 
Ferruh Tunç, Gökhan Arslan, Betül Dünder, 
İdris Özyol ve Betül Tarıman konuşmacı 
olarak yer aldı..
İNCELİKLİ DÜŞÜNMELİYİZ 
Başkan Uysal, açılışta yaptığı konuşmada 
Muratpaşa’da estetik düşünceyi, inceliği 
ve çok sesliliği yaşatma çabasını vurgula-
dı. Başkan Uysal, “Büyük bir alacakaranlık 
kuşağından geçiyoruz. Her şeyin çok 
belirsiz olduğu bir güncel dünyada, sadece 
Türkiye’de değil, tüm 
dünyada bir geriye gi-
diş var. Müzelerin ziya-
retçi sayıları düşüyor. 
İnsanlar, Gülten Akın’ın 
meşhur tabiriyle, ‘ince 
şeyleri düşünmeye’ 
vakit bulamıyor. İşte 
biz tam da bu noktada 
ısrar ediyoruz. Bu 

bir çeşit inatlaşmadır yaptığımız” diye 
konuştu.
HER NOKTADA HAYAT BULMALI 
Sanatın yalnızca merkezlerde değil, kentin 
her noktasında, Toroslar’ın eteklerinden 
Balıkçıbarnağı’na kadar farklı biçimlerde 
hayat bulması gerektiğini belirten Uysal, 
şunları kaydetti:“Gönlümüzde, kalbimizde 
hep şu var. İnsanlar kendi meşreplerince 
ve kültürlerine uygun olarak bir sanatla 
uğraşsınlar. Estetik düşünsünler, ince 
düşünsünler. Dünyadaki alternatif ba-
kış açılarına zihinlerinde yer ayırsınlar. 
Fanatik olmasınlar. Hep açık parantezlerle, 
Mevlana’nın deyimiyle ‘hayret makamında’ 
düşünsünler, sevgiyle düşünsünler.” 
n BÜLTEN/MURATPAŞA BELEDİYESİ 

SANAT BULUŞMASI
AntSanat Şair Buluşmaları, Prof. Dr. Erdal İnönü Kent Parkı’nda yapıldı. Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal; bura-
da yaptığı konuşmada, Muratpaşa’da estetik düşünceyi, inceliği ve çok sesliliği yaşatma çabasında olduklarını söyledi. 

Yörük Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği (YÖR-
SİAD) yönetimi, üyelerini 
Yaza Merhaba Partisi’n-

de ağırladı. Beş yıldızlı bir otelde 

düzenlenen etkinliğe üyeler eşleri 
ile birlikte katılarak hem stres attılar 
hem de tatil öncesinde bir kez daha 
buluşmanın keyfini çıkardılar. Ay-
rıca haziran ayı içinde doğum günü 
olan; Burak Bütün, Çiğdem Sert, 
Çağdaş İslim, Hatice Onay Sarı ve 
Kemal Gürsoy için de toplu doğum 
günü kutlaması yapıldı. DJ Orhan 

Bozkurt ve perküsyonist Efe Can’ın 
darbuka şovu ile renklendirdiği 
gecede Başkan Mustafa Alper Oral, 
üyelerin keyifli bir gece geçirmesi 
için tüm üyeler ve misafirleri ile 
birebir ilgilendi.
KENTİMİZE HİZMETLERİMİZ SÜRECEK 
2025 yılının birinci dönemini yoğun 

çalışmalar ile tamamladıklarını söy-
leyen YÖRSİAD Başkanı Avukat 
Mustafa Alper Oral, “Faaliyetle-
rimize iki aylık bir dinlenme arası 
veriyoruz. 

Ancak yönetim kurulu olarak ça-
lışmalarımızı sürdüreceğiz. Yönetim 
kurulu toplantıları ve üye ziyaretle-
rimiz sürecek. Eylül ayından itiba-
ren yine çok yoğun bir gündem ile 
çalışmalarımıza kaldığımız yerden 
devam edeceğiz. Yine konularında 
ülkemizin önde gelen isimlerini 
konuk edeceğimiz toplantılar dü-
zenleyeceğiz. Kültür, sanat ve spor 
faaliyetlerimiz sürecek. YÖRSİAD 
olarak üyelerimiz için üretmeye, 
kentimiz ve ülkemiz için düşünüp 
öneriler sunmaya devam edeceğiz” 
diye konuştu. 
n MURAT ŞENTÜRK 

YÖRSİAD’DAN YAZA 
MERHABA PARTİSİ 
YÖRSİAD yöneticileri ile üyeleri Yaza Merhaba Partisi’nde bir araya geldi. Dernek 
Başkanı Mustafa Alper Oral, “Kültür, sanat ve spor faaliyetlerimiz sürecek. YÖRSİAD 
olarak kentimiz ve ülkemiz için düşünüp, öneriler sunmaya devam edeceğiz.” dedi

Mustafa 
Alper Oral

Büyükşehir Belediyesi’nin 
Antalya merkezinde yer 
alan Güzeloba, Yenigün, 
Kanal, Sedir, Cam Piramit 
Kreş ve Gündüz Bakıme-
vi’nde eğitim gören 280 
çocuk, Atatürk Kültür 
Merkezi Aspendos Salo-
nu’nda düzenlenen törenle 
2024-2025 yılı mezuniyet 
belgelerini aldı. Her kreşin 
mezun olan sınıflarının 
sırasıyla sahne aldığı 

programda, yıl boyunca 
gerçekleştirilen etkinlikler 
slayt gösterimi ile payla-
şıldı. 
Miniklerin eğitmenleriyle 
birlikte özenle hazırlandık-
ları yıl sonu dans şovları 
da büyük beğeni topladı. 
Modern dansların yanı sıra 
roman ve halk oyunları 
gibi kültürel dansların da 
yer aldığı sahne gösterileri 
aileler tarafından ilgiyle 

izlendi. Çocukların milli 
marşlar eşliğinde Türk 
bayrağı ve Atatürk temalı 
coşku dolu gösterileri de 
izleyicilerden büyük alkış 
aldı. 
GURUR VE MUTLULUK 
BİRARADA
Program sonunda Antalya 
Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler Daire-
si Başkanlığı Çocuk ve 

Gençlik Hizmetleri Şube 
Müdürü Ahmet Oğuz Dağ-
lı’dan diplomalarını alan 
öğrenciler, ardından kep 
fırlatarak mezuniyetlerini 
doyasıya kutladı. Çocuklar 
için hazırlanan mezuniyet 
töreninden büyük gurur 
ve mutluluk duyduklarını 
belirten veliler, Antalya 
Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür etti.
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Kreş öğrencilerinin mezuniyet sevinci

Konyaaltı Belediyesi, ilçede yer alan 
kreş sayısını beşe yükseltiyor. Daha 
önce dört merkez mahallede çocukları 
kreşlerle buluşturan Konyaaltı, bu kez 
kreş hizmetini kırsala götürüyor. 

Öte yandan Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan, son hazırlıklarına 
gelinen ve Körler mevkiinde açıla-
cak yeni kreşin önümüzdeki dönem 
hizmete açılacağının müjdesini verdi. 
Çalışmaları, sık sık yaptığı ziyaretlerle 
ilk günden bu yana yerinde kontrol 
eden Kotan, “Antalya’mıza ve Konya-
altı’mıza yeni bir kreş kazandırıyoruz. 
Hazırlıklar bitmek üzere. 

Son denetlemelerini yaptık. En geç 
bir ay içerisinde açılışını yapacağız. 
Yani bu döneme yetiştireceğiz. 70’e 
yakın çocuğumuza burada kreş eği-
timi vereceğiz” dedi. Oyun alanları, 
sınıfların içerisi ve tuvaletlere varana 
kadar tek tek inceleyen Kotan, “Bütün 
alanları gözümle görüp, eksikleri belir-
leyip, tamamlanması için de arkadaşla-
rımıza gereken talimatları verdim. 

Şu anda her şey çok güzel gidiyor. 
Bu döneme kesin yetişecek ve bu 
bölgedeki çocuklarımıza yeni bir kreş 
kazandırmış olacağız” diye konuştu. 
Göreve gelmeden önce Konyaaltı’nda-
ki kreş sayısını iki katına çıkaracağının 
sözünü hatırlatan Başkan Kotan, “Ver-
diğimiz sözlerden bir tanesiydi. Geriye 
kaldı 3 kreşimiz. 

Onu da görev süremiz içerisinde 
Konyaaltı’mıza kazandıracağız. Ver-
diğimiz sözlerin her zaman arkasında-
yız” dedi. 
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